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Abstract (en)
[origin: US5322407A] In order to make it possible to empty in particular, large containers with a crew of just one person, an emptying device with
a tilting/lifting device 1 and a control unit 4 is described to which a trigger switch 2 is connected which is actuated by the container to be emptied
as it approaches the lifting/tilting device and which triggers the raising phase of the lifting/tilting process automatically. When a preset raised level
of the lifting/tilting device is reached the control unit interrupts the raising phase. In addition, a first manual actuator 8 to trigger the automatic
emptying process, which actuator has an effect upon the control unit 4 only after the interruption of the lifting process, is connected to the control
unit. The control unit 4 contains a programmable device 5 into which the preset raised level can be inputted. The programmable device 5 also
assumes the function of monitoring the preset time spans, such as the time span between the actuation of the trigger switch 2 and the actuation of
the acknowledgement signal switch 3. After the container is emptied, putting the container back down completely is accomplished by means of a
second manual actuator 9.

Abstract (de)
Um ein Entleeren insbesondere von Großbehältern mit nur einer Bedienungsperson zu ermöglichen, wird eine Entleervorrichtung mit einer
Hub-Kipp-Vorrichtung 1 und einer Steuereinrichtung 4 beschrieben, an die ein Auslöseschalter 2 angeschlossen ist, der vom zu entleerenden
Behälter beim Heranbringen an die Hub-Kipp-Vorrichtung betätigt wird und die Anhubphase des Hub-Kipp-Vorgangs automatisch auslöst.
Die Steuereinrichtung unterbricht bei Erreichen einer vorgegebenen Hubhöhe der Hub-Kipp-Vorrichtung die Anhubphase. Weiterhin ist eine
erste Handbetätigungseinrichtung 8 zum Auslösen des automatischen Entleervorgangs an die Steuereinrichtung angeschlossen, die erst nach
Unterbrechung des Hubvorgangs auf die Steuereinrichtung 4 einwirksam ist. Die Steuereinrichtung 4 besitzt eine programmierbare Einrichtung 5,
in die die vorgegebene Hubhöhe eingebbar ist. Die programmierbare Einrichtung 5 übernimmt auch die Überwachung vorgegebener Zeitspannen,
wie die Zeitspanne zwischen dem Auslösen des Auslöseschalters 2 und dem Betätigen des Quittungssignalschalters 3. Mit einer zweiten
Handbetätigungseinrichtung 9 wird nach dem Entleeren des Behälters das vollständige Absetzen des Behälters bewerkstelligt. <IMAGE>
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